
Protokół nr 1/20

z posiedzenia wspólnej Komisji Spraw Społecznych, Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 23 kwietnia  2020 r.

zdalny tryb obradowania

(czas trwania godz. : 12:00 –16:35)

Na posiedzeniu  obecnych było 10 członków Komisji  Spraw Społecznych,  7  członków Komisji

Gospodarki Miejskiej, 6 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy obecności radnych  są

zawarte w dokumencie „ZAKRES PRAC KOMISJI NR 2 XXIV SESJA RADY MIASTA PIŁY w

dniu czwartek, 23 kwietnia 2020”.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący Komisji  Spraw Społecznych powitał  radnych oraz

zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej powitał radnych oraz

zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powitał radnych oraz

zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad.

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy    

XX a XXIV sesją Rady Miasta Piły, druk nr 335, druk nr 368.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły, druk nr 336, druk nr

356

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Nr

707(120)2020  Prezydenta  Miasta  Piły  z  dnia  16  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  zakazu

korzystania z boisk sportowych, placów zabaw i siłowni plenerowych zlokalizowanych na

terenie miasta Piły,  druk nr 370 przedstawi Roman Szarzyński Sekretarz Gminy Piła.
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zasad i warunków sytuowania

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń,

ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych z jakich

mogą być wykonane druk nr 371 - przedstawi Iwona Wojtecka Dyrektor Miejskiej Pracowni

Urbanistycznej.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemców  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokali  użytkowych  wraz  z  udziałami  w

nieruchomościach  wspólnych, druk  nr  372  -  przedstawi  Monika  Łukomska  Dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Tucholskiej  w Pile  w związku z realizacją  roszczenia

wynikającego  z  art.  209a  ust.  1  ustawy o  gospodarce  nieruchomościami druk  nr  373  -

przedstawi Monika Łukomska Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

8. Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami

pozarządowymi na 2019 rok druk nr 358 - przedstawi Teresa Jakubowska Z-ca Dyrektora

Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzupełnienia  listy  ławników na  kadencję

w  latach  2020  -  2023  druk  nr  357  -  przedstawi  Przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru

ławników.

10. Stan bezpieczeństwa w Pile druk nr  362, druk nr 363, druk nr 364, druk nr 365, druk nr

366, druk nr 367 - przedstawi Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile.

11. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

działalność I Zastępcy Prezydenta Miasta Piły druk nr 359 – przedstawi Wioletta Stalęga

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

12.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

działalność dyrektora Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile druk nr 360 –

przedstawi Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

13. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

działalność dyrektora Publicznego Przedszkola Nr *** 64-920 Piła druk nr 340 – przedstawi

Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 
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14. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku

Stowarzyszenia  Obywatelskie  Inicjatywy  Europejskie  z  siedzibą  w  Pile  druk  nr  341  –

przedstawi Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

15.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku

mieszkańca Gminy Piła druk nr 343 – przedstawi Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji

Skarg Wniosków i Petycji.

16.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji

Stowarzyszenia Przyjaciół Sołectwa Kotuń i Gminy Szydłowo z dnia 7 stycznia 2020 roku

w sprawie budowy ścieżki  pieszo-rowerowej druk nr 342 – przedstawi Wioletta  Stalęga

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

17.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania wniosku według

właściwości  druk  nr  361  –  przedstawi  Wioletta  Stalęga  Przewodnicząca  Komisji  Skarg

Wniosków i Petycji.

18.  Informacja w sprawie interpelacji i zapytań, druk nr 337, druk nr 369. 

19.  Wolne wnioski i sprawy różne.

20.  Zamknięcie obrad.

Ad. 1

Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad

Proponowany porządek obrad został przyjęty przez komisje bez uwag.

Ad. 2

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XX a 

XXIV sesją Rady Miasta Piły, druk nr 335, druk nr 368 .

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  członków

wszystkich komisji czy mają pytania do sprawozdania.

Radni nie zadawali pytań.   

 Ad. 3

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły druk nr 336, druk nr 356.
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Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zapytał członków swojej

komisji o pytania dotyczące sprawozdania.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej zapytał  członków

swojej komisji o pytania dotyczące sprawozdania.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta zapytał  członków

swojej komisji o pytania dotyczące sprawozdania.

Radna Maria  Miler zapytała  o  pkt  33  (druk nr  336)  „Pozytywnie  odniósł  się  do  wniosku w
sprawie umorzenia zaległego podatku od nieruchomości za okres od X do XII raty 2017 roku w
kwocie 114. 502,00 zł wraz z odsetkami w kwocie 19.876,00 zł”  

Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła odpowiedziała,  że  wniosek  złożyło  stowarzyszenie
„Aeroklub Ziemi  Pilskiej”,  które  w imieniu  gminy zarządza  dosyć dużym obszarem na  terenie
lotniska.  W związku z tym, że obszar  jest  duży to  kwestia  podatku jest  znaczna.  Jednocześnie
stowarzyszenie  złożyło  wszystkie  informacje  o  swojej  sytuacji  finansowej  i  w  oparciu  o  te
dokumenty Prezydent Miasta podjął pozytywną decyzję.

Radny Zbigniew Pyziak zapytał o pkt 69 (druk nr 336) „Podjął zarządzenie w sprawie przyznania
dotacji  na  wsparcie  realizacji  zadania  publicznego  Gminy  Piła  w zakresie  wspierania  turystyki
i krajoznawstwa w 2020 r. 7 (dotacja w kwocie 6.000,00 zł dla HSA krok po kroku) ”czym to
stowarzyszenie się zajmuje.

Piotr Głowski Prezydent Miasta Piły odpowiedział, że wszystkie zarządzenia są na BIP i każdy
może do nich zajrzeć, jednocześnie zauważył, że akurat stowarzyszenie HSA prowadzi działalność
w zakresie pomocy osobom niepełnosprawnym, dzięki temu stowarzyszeniu powstała  platforma
wodna na Płotkach.

Radny Tomasz Słoboda zapytał o pkt 38 (druk nr 336) „Spotkał się z przedstawicielami Signify.
Podczas  spotkania  rozmawiano  o  aktualnej  sytuacji  Przedsiębiorstwa  oraz  współpracy  przy
bieżących projektach.”

Krzysztof  Szewc  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Piły odpowiedział,  że  spotkanie  miało  charakter
informacyjny, było związane z rozwojem firmy tzn. planów przyszłościowych, bieżącej sytuacji
oraz rozwoju firmy. Takie spotkania odbywają się dosyć często.

Radny Zbigniew Pyziak zapytał o pkt. 9 (druk nr 336) „Podjął zarządzenie w sprawie powołania
komisji opiniującej oferty na wsparcie realizacji  zadań publicznych Gminy Piła w 2020 roku w
zakresie upowszechniania kultury fizycznej i ustalenia regulaminu jej pracy”

Piotr Głowski Prezydent Miasta Piły odpowiedział, że wszystko jest na stronie BIP, pokazał zrzut
zakładki na ekranie monitora komputerowego.
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Radny Zbigniew Pyziak zapytał o pkt. 47 i 48 (druk nr 356) 

pkt.  47.  „Negatywnie  odniósł  się  do  wniosku  w sprawie  umorzenia  zaległości  z  tytułu  opłaty
przekształceniowej za rok 2019 w kwocie 1.918,80 zł wraz z odsetkami za zwłokę”

Pkt.  48.  „Pozytywnie  odniósł  się  do  wniosku  w  sprawie  odroczenia  spłaty  rocznej  opłaty
przekształceniowej  za rok 2020 w kwocie 1.918,80 zł  wraz z odsetkami za zwłokę,  odraczając
spłatę do 30 czerwca 2020 r.” 

 Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że sprawy dotyczą 2 różnych okresów.
Pkt 47 na podstawie złożonych dokumentów negatywnie zweryfikował. Pkt 48 ze względu na to że
ustawodawca  z  mocy  prawa  przesunął  termin  zapłaty  do  30.06.2020  r.  z  tego  względu
zweryfikował pozytywnie.

Radna Maria Miler zapytała o pkt 16 i 21 (druk nr 356)  

pkt. 16 „Skierował na marcową sesję pozytywnie zaopiniowany projekt uchwały Rady Miasta Piły
w sprawie wyrażenia zgody na cofnięcie (umorzenie) udziałów Gminy Piła oraz obniżenie kapitału
zakładowego w spółce "Inwest - Park" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”

Piotr  Głowski  Prezydent  Miasta  Piły odpowiedział,  że  punkt  ten  był  przedmiotem  obrad
poprzedniej sesji i w tym temacie radni podjęli decyzję, w związku z tym sprawa jest rozpatrzona.
Wszyscy radni jednogłośnie zaopiniowali pozytywnie.  

pkt.  21  „Nie  czekając  na  decyzje  rządu,  podjął  decyzję  o  wyłączeniu  z  użytkowania  pilskich
parków,  placów  zabaw,  boisk,  siłowni  zewnętrznych  oraz  ośrodków  wypoczynkowych  nad
jeziorami. Decyzja ta, miała na celu ograniczenie tworzenia się skupisk ludzkich” 

Piotr Głowski Prezydent Miasta Piły odpowiedział, że stara się robić wszystko jak najszybciej
aby zabezpieczyć mieszkańców przed skutkami pandemii. Czasem te decyzje nie są popularne, ale
bardzo  ważne.  Bardzo  często  jesteśmy o  krok przed  decyzjami  rządu  bo to  właśnie  daje  nam
samorządność. 

Radny  Marek  Toboła zapytał  o  sytuację  budżetu  miasta  w  kontekście  ubytku  dochodów  i
zmniejszonej subwencji oświatowej.

Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  odpowiedziała,  że  w  chwili  obecnej  dokonujemy
szeregu analiz  przewidywanego spadku dochodu,  już  dzisiaj  można powiedzieć,  że dotyczy on
wielu  pozycji  dochodów,  począwszy  od  podatku  od  nieruchomości,  podatku  od  środków
transportowych, od czynności cywilno-prawnych przez wiele mniejszych pozycji aż po udziały w
podatku cit i pit. Kwoty te mogą być znaczne i z pewnością ogranicza to możliwości finansowe
miasta, zarówno w zakresie wydatków bieżących i zadań inwestycyjnych, realizowanych z budżetu
bieżącego  np.  budżet  obywatelski.  Ponadto  ostatnio  wpłynęło  również  pismo z  ministerstwa  o
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zmniejszeniu subwencji oświatowej o 500 000 złotych

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania: ZA (9), PRZECIW (1), WSTRZYMUJE SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE

SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Zaopiniowanie  p  rojektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  

707(120)2020 Prezydenta Miasta Piły z dnia 16 kwietnia 2020 r. w sprawie zakazu korzystania z

boisk sportowych, placów zabaw i siłowni plenerowych zlokalizowanych na terenie  miasta Piły

druk nr 370  .      

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawił Roman Szarzyński Sekretarz Gminy Piła.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zapytał członków swojej

komisji o pytania dotyczące projektu uchwały.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej zapytał  członków

swojej komisji o pytania dotyczące sprawozdania.

 Lucjan Szutkowski,  przewodniczący Komisji  Budżetu i  Rozwoju Miasta zapytał  członków

swojej komisji o pytania dotyczące sprawozdania.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały  jednogłośnie pozytywnie.

Komisja Gospodarki Miejskiej zaopiniowała projekt uchwały  jednogłośnie pozytywnie.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta zaopiniowała projekt uchwały  jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 5

Zaopiniowanie  p  rojektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasad  i  warunków  sytuowania  

obiektów  małej  architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich

gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych z jakich mogą być

wykonane, druk nr 371  .  
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Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Iwona  Wojtecka  Dyrektor  Miejskiej
Pracowni Urbanistycznej. 

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zapytał członków swojej

komisji o pytania dotyczące projektu uchwały.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej zapytał  członków

swojej komisji o pytania dotyczące projektu uchwały.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta zapytał  członków

swojej komisji o pytania dotyczące projektu uchwały.

Radny Zbigniew Pyziak zapytał  czy  uchwała  obejmuje  możliwość  lokalizacji  na  wjeździe  do
miasta obiektów  tzw. „witaczy” ?

Iwona Wojtecka - Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej wyjaśnia, że powyższe obiekty
stanowią  obiekty  małej  architektury  i  nie  mieszczą  się  w  pojęciu  reklamy  w myśl  przepisów
uchwały reklamowej.

Radna Teresa Kasior zapytała czy reklama, która znajduje się przy ul. Młodych będzie mogła
pozostać?

Iwona Wojtecka - Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  odpowiedziała, że budynek o
którym mówi Pani Radna jest usytuowany w strefie dla której nie ma zakazu lokalizacji reklam,
przy spełnieniu warunków uchwały reklamy nie trzeba będzie likwidować.

Radny Sławomir Wegner  zapytał  czy ogrodzenie zespołu budynków wielorodzinnych dotyczy
istniejących czy nowych ogrodzeń.

Iwona Wojtecka - Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej odpowiedziała, że dla ogrodzeń
istniejących  zabudowy wielorodzinnej  uchwała  nie  nakazuje  rozbiórki,  natomiast  nowe zespoły
zabudowy wielorodzinnej nie będzie można grodzić, dopuszcza się jedynie ogrodzenia w postaci
żywopłotów.

Radny Marek Toboła zapytał, czy termin wprowadzenia uchwały będzie miał wpływ na interesy
przedsiębiorców?

Iwona Wojtecka - Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  odpowiedziała, że Prezydent
przedłużył  terminy  wprowadzenia  niektórych  przepisów  uchwały  nawet  do  4  lat  od  momentu
obowiązywania uchwały; biorąc  pod uwagę datę przystąpienia do uchwały okres dostosowania
istniejących obiektów reklamowych do uchwały jest długi, często jest to okres amortyzacji budowli.

Radny  Zbigniew  Pyziak zapytał  co  z  umowami,  które  przedsiębiorcy  zawarli  na  tablice
reklamowe?
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Iwona  Wojtecka  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  odpowiedziała,  że
przedsiębiorczy interesowali się pracami nad uchwałą reklamową, byli informowani o terminach
wprowadzenia  uchwały  poprzez  spotkania  bezpośrednie  i  spotkania  z  dziennikarzami,  zawarte
umowy zapewne posiadają okres wypowiedzenia regulowany przepisami kodeksów.

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania z autopoprawką: ZA (8), PRZECIW (0), 
WSTRZYMUJE SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (4), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ 
(2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1) M. Karpiński
Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (3), PRZECIW (1), WSTRZYMUJE 
SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1) Z. Karpińska

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemców 

pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych wraz z udziałami w nieruchomościach wspólnych, 

druk nr 372.

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  Monika  Łukomska  Dyrektor  Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami.

Projekt uchwały dotyczy dwóch nieruchomości lokalowych, użytkowych. Z wnioskami o sprzedaż
wystąpili ich najemcy. Zarówno przy pierwszej jak i przy drugiej pozycji, umowy najmu zawarte są
na czas nieokreślony. Pierwszy lokal przy ul. Ojca Maksymiliana Kolbego 24/1a jest to niewielki
lokal  o wielkości  11,91 metrów kwadratowych i  tu znajduję  się biuro rachunkowo - księgowe.
Drugi lokal przy placu Zwycięstwa 9/1b o wielkości 48,15 metra kwadratowego, znajduje się tutaj
sklep odzieżowy. Najemcy obu lokali nie mają zaległości w płatnościach.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej zapytał  członków
wszystkich komisji o pytania dotyczące projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ
(1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
  
Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7

Zaopiniowanie    projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  

nieruchomości  położonej  przy   ul.  Tucholskiej  w  Pile  w  związku  z  realizacją  roszczenia

wynikającego z art. 209a ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami   druk nr 373   
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Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  Monika  Łukomska  Dyrektor  Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami.

Na wstępie zgłosiła autopoprawkę, uległ zmianie tekst jednolity ustawy o samorządzie gminnym.

Projekt  uchwały  dotyczy  nieruchomości  położonej  przy   ul.  Tucholskiej  o  powierzchni  1004

metrów. Działka ta będzie sprzedawana właścicielom lokali w budynku przy ul. Tucholskiej 32 na

podstawie  ich  roszczenia.  Działka  która  jest  pod  budynkiem  została  wydzielona  po  obrysie

budynku, dzięki nabyciu tej działki będzie ona spełniała warunki działki budowlanej.

 Radna Maria Miler zapytała ile rodzin zamieszkuje ten budynek?

Monika Łukomska Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie
wie ile rodzin zamieszkuje ten budynek ale jest sprzedane 5 lokali mieszkalnych.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA (7),  PRZECIW (0),
WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8

Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami

pozarządowymi na 2019 rok,   druk nr 358.  

Sprawozdanie  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Teresa  Jakubowska Zastępca  Dyrektora

Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.  

Obszary  wsparcia  jak  w  latach  ubiegłych  w  zakresie  ochrony  zdrowia,  przeciwdziałaniu

uzależnieniom  i  patologiom,  pomoc  społeczna,  ekologia  i  ochrona  zwierząt  oraz  ochrona

dziedzictwa  przyrodniczego,  kultura  i  ochrona  dziedzictwa  narodowego,  wspieranie  i

upowszechnianie kultury fizycznej, turystyka i krajoznawstwo inne zadania publiczne była rezerwa

celowa. Sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane przez Gminną Radę Działalności Pożytku

Publicznego. W ramach programu udzielano dotacji organizacjom pozarządowym, ewentualnie w

całości powierzano realizację zadania do realizacji. Jeżeli chodzi o finansowe wsparcie zgodne z

ustawą  o  działalności  pożytku  publicznego,  udzielano  wsparcia  w  formie  konkursów w trybie

konkursowym i w trybie uproszczonym. W trybie konkursowym przyznano i wykorzystano 83,6 %

dotacji natomiast w trybie uproszczonym było to 16 % dotacji. Sukcesywnie rośnie kwota środków

i  udział  środków  wykorzystywanych  przez  organizacje  pozarządowe  w  trybie  uproszczonym.

W 2011 r. było to niecałe 2,5 %, w 2018 r. i 2019 r. było to ponad 13 %, teraz mamy ponad 16 %,

pokazuje to, że organizacjom jest łatwiej sięgnąć po środki i realizować zadania publiczne przy
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mniej  sformalizowanym  trybie  przyznawania  dotacji.  Są  to  kwoty  niższe  ale  pozwalają

organizacjom na realizowanie krótkich, bieżących potrzeb mieszkańców i zadań własnych gminy.

W pkt. 2.9 dokumentu sprawozdania jest szeroko omówione wszystkie postępowania konkursowe,

tryb uproszczony z opisem zadań.  Omówione są również działania  poza finansowe. W 2019 r.

został  uruchomiony  portal  witkac.pl,  w  ramach  tego  portalu  organizacje  pozarządowe  mogą

korzystać  ze  środków  na  realizację  zadań  publicznych,  składać  wnioski.  Aplikacja  ta  ułatwia

sprawozdawczość i rozliczanie.    

Radny Zbigniew Pyziak zapytał o dział związany z kulturą fizyczną i sportem. Dlaczego w poz 34

do 40 ( strona 18 druku) nie ma żadnych kwot, czy te organizacje nie zgłosiły się czy w wyniku

konkursu żadnych dotacji nie otrzymały?

Teresa  Jakubowska Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich

odpowiedziała, że dotacje nie zostały przyznane.

Radna Teresa Kasior  zapytała czy aplikacja witkac.pl przyczyniła się do tego że nie wszystkie

organizacje otrzymały dotacje?

Teresa  Jakubowska Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich

odpowiedziała, że nie jest to powodem nie otrzymania dotacji, w zeszłym roku były szkolenia dla

urzędników  i  organizacji  pozarządowych  z  wyżej  wymienionej  aplikacji,  będzie  ona  w  pełni

wykorzystana w realizacji programu współpracy na 2020 rok.

Ad. 9

Zaopiniowanie projektu   uchwały w sprawie uzupełnienia listy ławników na kadencję w latach      

2020 - 2023   druk nr 357   

Opinię z dnia 10 kwietnia 2020 r. przedstawiła Kama Frąckowska-Pilarska przewodnicząca zespołu
do wyboru ławników.
Zespół do wyboru ławników został powołany uchwałą Nr XI/98/19 Rady Miasta Piły z dnia 25

czerwca 2019 r. w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników, 13 zgłoszeń, zostało złożonych

przez kandydatów na ławników do dnia 4 stycznia 2020 r. włącznie i przygotowanych na kartach

zgłoszenia  według  wzoru  ustalonego  rozporządzeniem.  8 wniosków  nie  spełniło  wymagań

formalnych, Rada Miasta Piły uchwałami pozostawiła je bez dalszego biegu. 5 kandydatów spełniło

wymogi formalne. 

Zespół  dokonał  analizy  zgłoszeń  kandydatów  na  ławników  na  posiedzeniach  w  dniach:

14 stycznia, 21 stycznia, 12 lutego i 10 kwietnia 2020 r. pod kątem spełnienia przez kandydatów
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wymogów ustawowych określonych w art. 158, art. 159 i dalszych ustawy Prawo o ustroju sądów

powszechnych.  Zespół  szczegółowo  przeanalizował  informację  z  dnia  10  marca  2020  r.

Komendanta Wojewódzkiego Policji  w Poznaniu, która wpłynęła na wniosek Rady Miasta Piły,

zawarty w uchwale Nr XX/229/20 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji

informacji o kandydatach na ławników z dnia 25 lutego 2020 r. (dotyczącej 5 ławników). 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (10),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA (7),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania z autopoprawką : ZA (6), PRZECIW (0),

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10

Stan bezpieczeństwa w Pile.,   druk nr   362, druk nr 363, druk nr 364, druk nr 365, druk nr 366, druk  

nr 367  .  

Stan bezpieczeństwa przedstawił Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile.

Straż Miejska w Pile ma 37 etatów, w 2019 r. było 27 strażników, przy czym w połowie roku 2

osoby  przeszły  na  długotrwałe  zwolnienie  co  sprawiło,  że  pracujących  strażników  jest  25.

W 2019 r. pracowaliśmy w systemie 8 godzinnym, dlatego że ten system, przy takiej ilości osób,

które były w pracy pozwalał na prawidłowe funkcjonowanie całego systemu włącznie ze zmianami

z  obsługą  monitoringu  z  wszystkimi  działaniami  które  są,  ten  rok  nam  to  zmodyfikował,

musieliśmy przejść na system 12 godzinny, dlatego że robimy wszystko żeby osoby z 1 zmiany nie

miały kontaktu z osobami z  innej zmiany. Służby 12 godzinne pozwalają na to że po każdej służbie

dziennej od 8:00 do 20:00 każdy ma 24 godziny, a po służbie nocnej w godzinach od 20:00 do

08:00  ma  2  dni  wolnego.  W  międzyczasie  wchodzi  ekipa,  która  czyści  i  odkaża  wszystkie

pomieszczenia  to  powoduje,  że jesteśmy bezpieczni.  Dysponujemy środkami ochrony osobistej,

mamy rękawiczki,  maseczki,  przyłbice.  W zakresie zadań doraźnych, w zeszłym roku mieliśmy

3270 stałych kontroli i 40 razy zabezpieczaliśmy imprezy miejskie. Interwencji i podejmowanych
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czynności  było  ponad  14000.  1191  wykroczeń,  które  podlegały  karze  w  tym  162  mandaty,

pozostałe wykroczenia zostały zakończone pouczeniem. Podejmowanych interwencji  było 1322,

mniej jak połowa to są drogowe. Wykroczeń przeciwko obyczajności publicznej było 407. Kontrola

nieruchomości  550. Przeciwdziałanie  alkoholizmowi w 591 przypadkach petenci  znaleźli  się na

Izbie Wytrzeźwień, w 21 przypadkach znaleźli się w domu, 5 razy na SOR i jeden raz w MONAR.

Miasteczko Ruchu Drogowego nie prowadziło zajęć ponieważ wszyscy strażnicy pełnili służbę na

terenie miasta. Podsumowując 5 lat pracy można dostrzec, że 15000 odwiedzających, 1100 osób

które zdały egzaminy na kartę rowerową. Gminne Centrum Zarządzania Kryzysowego  czyli syreny

alarmowe  wszystkie  są  sprawne,  w  obecnej  sytuacji  są  często  testowane.  Monitoring,  który

funkcjonuje  ponad  2  lata,  67  nagrań  udostępniono  policji  co  znacznie  wpłynęło  na  proces

wykrywania sprawców zdarzeń.  W ciągu roku są wysyłane komunikaty pogodowe. Obsługa 30

zgromadzeń. Podłożenie ładunków wybuchowych szczególnie w okresie matur, hotel rodło urząd

miasta w każdej z tych sytuacji była zabezpieczona część logistyczna na wypadek gdyby do takiego

zagrożenia doszło. Przycisk życia 1245 razy został użyty, tyle było zgłoszeń.

Radna Teresa Kasior zapytała w imieniu mieszkanki z ulicy Towarowej o dymiące kominy za

dworcem kolejowym.

Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile powiedział, że sprawdzimy i przekażemy

informację.

Radny Zbigniew Pyziak zapytał  ile zezwoleń na sprzedaż alkoholu zostało cofniętych w 2019

roku w ramach podejmowanych działań

Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile powiedział, że 4.

Radny  Tomasz  Słoboda zapytał  o  monitorowanie  terenów  leśnych  w  zakresie  wywożenia

wielkogabarytów.

Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile powiedział, że Straż Miejska dysponuje 10

kamerami  mobilnymi,  które  lokalizowane  są  w  miejscach  gdzie  najczęściej  zdarzają  się

podrzucenia. W 2019 r. ustaliliśmy 3 osoby, które na swój koszt posprzątały teren. Współpracujemy

w tym zakresie z Nadleśnictwem ze Strażą Miejską.

Radny Sławomir Wegner zapytał o działania związane z “Barką”

Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile powiedział, że Straż Miejska monitoruje ją

od półtora roku. Każde zgłoszenie i  interwencja jest przekazywane do właściciela w celu podjęcia
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przez niego konkretnych działań. Miasto  nie ma wpływu do  końca  na to co się dzieje, gdy  obiekt

nie jest na jego terenie. 

Radny  Sławomir  Wegner  zapytał  czy  przebywają  tam  bezdomni  i  w  jaki  sposób  jest  to

kontrolowane.

Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej  w Pile  odpowiedział,  że  nie  ma bezdomnych.

Przebywa  tam  młodzież,  która  organizuje  sobie  spotkania  i  spożywa  alkohol.  Straż  Miejska

trzykrotnie interweniowała, ale w sposób  rozważny tak, aby  nie wyrządzić krzywdy młodzieży i

nie stwarzać niebezpiecznych sytuacji.

Lucjan  Szutkowski  ,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  podziękował  za

obszerne sprawozdanie  i wyjaśnienia . W swojej wypowiedzi podkreślił, że oczekiwania są jednak

większe.  Przedstawił  problem  porzuconych  samochodów  na  parkingach,  podrzucania  śmieci,

problem  bezdomnych na klatkach schodowych oraz problemy z psami. Bardzo niepokojącym  jest

również problem zlikwidowanego Domu Handlowego przy ul. Wojska Polskiego, gdzie bawią się

dzieci i  stanowi to duże zagrożenie dla ich bezpieczeństwa. Zasugerował, aby skupić się na tych

tematach i poszukać rozwiązań prawnych lub finansowych.

Wojciech  Nosek  Komendant  Straży  Miejskiej  w  Pile  udzielił  odpowiedzi,  że  Straż  Miejska

zajmuje  się  wszystkimi  poruszanymi  tematami.  Powiedział,  że  zostanie  sprawdzony  stan

bezpieczeństwa  zlikwidowanego  Domu  Handlowego  przy  ul.  Wojska  Polskiego.  Odnośnie

porzuconych samochodów poinformował, że w poprzednim roku 12 pojazdów zostało usuniętych  ,

z czego jeden  przeszedł na stan gminy, a drugi przejdzie 18  maja 2020 roku. Jeden z samochodów

został zniszczony, dwa spalone , a dwa są do ściągnięcia.  W odpowiedzi na podrzucane śmieci

poinformował, że mieszkańcy posesji tam, gdzie pojawił się taki problem zostali ukarani mandatem

200 zł. i taka sytuacja nie powinna się już wydarzyć. W przypadku bezdomnych istnieje problem

z  umieszczeniem  ich  w  MONAR-MARKOT,  ponieważ  dobrowolnie  nie  chcą  iść.  Odnośnie

problemu  z  właścicielami,  którzy  nie  sprzątają  po  swoich  psach,  to  zostały  wystawione  27

mandatów i cały czas  jest  kontynuowane sprawdzanie właścicieli  oraz ich  edukowanie.  Bardzo

pomocny jest również  samochód bez oznaczeń .

Radna  Gabriela  Milska  zapytała  o  porzucone  śmieci  na  Osiedlu  Staszyce  i  problem  z

bezdomnymi psami.

Wojciech Nosek Komendant Straży Miejskiej w Pile  wyjaśnił problem z bezdomnymi psami.
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Ad. 11

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

I Zastępcy Prezydenta Miasta Piły. druk nr 359 

Projekt uchwały przedstawiła Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji.

Na początku zgłosiła autopoprawkę, która wynika z tego , że zmienił się tekst jednolity ustawy o

samorządzie gminnym i we wszystkich projektach uchwał Komisji będzie autopoprawka.

Radni  nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (9  ),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

dyrektora Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile. druk nr 360 

Projekt uchwały  przedstawiła Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką :  ZA (10 ),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność

dyrektora Publicznego Przedszkola NR ***64-920 Piła . druk 340 
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Projekt uchwały przedstawiła Wioletta Stalęga ,  przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji.

Na początku zgłosiła autopoprawkę, która wynika z tego , że zmieniła się ustawa o samorządzie

gminnym  i  kolejną  autopoprawkę  dotyczącą  uzasadnienia.  W  ostatnim  akapicie  jest  zapis,  że

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła uchwałę nr 5/2020. Ta uchwała będzie miała numer

8/2020.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (9),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  w  Pile  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku

Stowarzyszenia Obywatelskie Inicjatywy Europejskie z siedzibą w Pile. druk nr 341

Projekt uchwały  przedstawiła Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji.

Projekt dotyczy nadania nowo zagospodarowanym bulwarom między Wyspą , a ul. Dąbrowskiego

nazwy  “Bulwary  Europejskie”.  Wioletta  Stalęga  ,  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków

i Petycji  podkreśliła, że skala inwestycji z udziałem środków UE w Pile jest imponująca i w dużej

mierze  determinuje  tempo  rozwoju.  Ilość  inicjatyw  kulturalnych,  gospodarczych,  sportowych

i edukacyjnych realizowanych w ramach programów unijnych jest również  bardzo duża.  Komisja

Skarg Wniosków i Petycji,  która obradowała w dniu 21.02.2020 r ustaliła,  że wniosek zostanie

rozpatrzony na posiedzeniu  Zespołu do spraw nazewnictwa ulic,  działającego przy Prezydencie

Miasta Piły. Ten projekt uchwały nie wprowadza nadania nazwy tylko rekomendację do  przyszłego

rozpatrzenia.

Radna Maria Miler  wypowiedziała  się ,  że jej  zdaniem ta nazwa powinna być inna bardziej
lokalna. Podkreśliła, że jest to jej osobiste zdanie i nazwa powinna być związana z samym miastem
Piła.
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Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i Petycji  odpowiedziała, że to

jest tylko rekomendacja , aby taka nazwa mogła w przyszłości funkcjonować.

Radny  Tomasz  Słoboda   zapytał,  czy  Stowarzyszenie  Obywatelskie  Inicjatywy  Europejskie

przeprowadziło jakiekolwiek  konsultacje społeczne  w związku z nadaniem tej nazwy.

Wioletta  Stalęga ,  przewodnicząca Komisji    Skarg,  Wniosków i  Petycji  odpowiedziała,  że

takich akcji zbierających podpisy nie było, ale były przeprowadzone konsultacje.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  powiedział, że były

propozycje  nazw  różnych  środowisk  i  były  one  dzielące  w  różnych  opiniach.  Jego  zdaniem

jesteśmy  krajem  europejskim,  korzystamy  ze  środków  i  nadanie  takiej   nazwy   byłoby  jak

najbardziej  odpowiednie. 

Radna Gabriela Milska  zapytała,  na jakich zasadach Stowarzyszenie Obywatelskie Inicjatywy

Europejskie wystąpiło z wnioskiem do Rady Miasta w  sprawie nadania  bulwarom pilskim  nazwy

“ Bulwary Europejskie” i czy były przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami.  Jej zdaniem ta

nazwa powinna być inna.

Radna Teresa Kasior  wypowiedziała swoje zdanie na temat  nadania  takiej nazwy. Jej zdaniem z

uwagi  na  duży wkład  środków europejskich  dzięki   którym ta  inwestycja  powstała,   ta  nazwa

byłaby odpowiednia. 

Radny Zbigniew Pyziak wypowiedział się , że  nie zgadza się z  jednym zapisem uzasadnienia tej
nazwy.

Radni nie zadawali więcej pytań.

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (2), WSTRZYMUJE SIĘ

(2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (1), WSTRZYMUJE SIĘ

(1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (4), PRZECIW (2), WSTRZYMUJE

SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca

Gminy Piła druk nr 343 – przedstawi Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i

Petycji.
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Projekt uchwały przedstawiła  Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji. 

W dniu 06 lutego 2020 r. wpłynął  wniosek do Rady Miasta Piły mieszkańca Piły , który dotyczy

przedłużenia umowy dzierżawy nieruchomości, która położona jest w Pile, na Motylewie. Jest ona

oznaczona numerami geodezyjnymi : 397, 398 (obręb 39) oraz 58 (obręb 40). Na posiedzeniu sesji

ustalono, że nieruchomości przeznaczone pod uprawę rolną, łąki oraz pastwiska będą oddawane w

posiadanie  w  drodze  przetargu.  W  związku  z  takimi  ustaleniami  Komisja  Skarg,  Wniosków

i Petycji proponuje uznać przedmiotowy wniosek  za bezzasadny. 

Radna Maria Miler  wypowiedziała się dlaczego wstrzymuje się od głosu

Radni nie zadawali więcej pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ

( 0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia

Przyjaciół  Sołectwa Kotuń i  Gminy Szydłowo z dnia 7 stycznia 2020 roku w sprawie budowy

ścieżki pieszo-rowerowej druk nr 342 

Projekt uchwały przedstawiła  Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji. 

W  dniu   07.01.2020  r.  wpłynęła  do  Rady  Miasta  Piły  petycja  od  Stowarzyszenia  Przyjaciół

Sołectwa  Kotuń  i  Gminy  Szydłowo  dotycząca  propozycji  budowy  ścieżki  pieszo-rowerowej.

Ścieżka ta miałaby przebiegać  od granicy administracyjnej Kotunia (przejazd kolejowy  przy stacji

kolejowej Stobno) poprzez Kotuń bloki , aż do ul. Wyspiańskiego w Pile przy drodze powiatowej.

Komisja  Skarg  Wniosków i  Petycji  rozpatrzyła  tą  petycję  w dniu  21.02.2020 r.  i  uznała  ją  za

zasadną. Realizacja postulowanej inwestycji mogłaby być wykonana  pod warunkiem uzyskania

dofinansowania zewnętrznego oraz zaangażowania w przedmiotowy projekt wszystkich partnerów

reprezentujących samorząd terytorialny oraz  zarządców dróg.

Radna  Teresa  Kasior powiedziała,  że  dobrym  rozwiązaniem  byłoby,  aby  wszystkie  drogi

rowerowe prowadziły do Miasta Piły. Dużo dzieci dojeżdża z Kotunia, Szydłowa do szkół w Pile. 
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Posiadają problemy z dojazdem autobusem, a taka droga byłaby dużym ułatwieniem dla nich. 

Radni nie zadawali więcej pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (10),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA (5),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 17

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  wniosku  według

właściwości druk nr 361 

Projekt uchwały  przedstawiła Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i

Petycji. 

20 marca 2020 r do biura Rady Miasta wpłynął wniosek mieszkańca Piły w sprawie umorzenia

zaległych  podatków od nieruchomości  związanych  z  prowadzoną  działalnością  .  Pismo zostało

nazwane petycją, ale jest to wniosek o umorzenie zaległości podatkowej. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przekazała wniosek według właściwości do rozpatrzenia przez

Prezydenta Miasta Piły.

 Wioletta Stalęga , przewodnicząca Komisji   Skarg, Wniosków i Petycji  zgłosiła o uwzględnienie

autopoprawki,  która wynika z  tego ,  że  zmieniła  się  ustawa o samorządzie  gminnym i  kolejną

autopoprawkę do uchwały dotyczącą uzasadnienia.W drugim akapicie jest napisane, że wniosek był

przedmiotem obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 10 marca 2020 r., a powinno być  10

kwietnia 2020 r. 

Radni nie zadawali pytań

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA (7),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Ad. 18

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań, druk nr 337, druk nr 369. 
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Radni nie zadawali pytań.

Ad. 19

Wolne wnioski i sprawy różne.

Radny Mieczysław Karpiński poprosił Pana Prezydenta o zajęcie stanowiska na najbliższej sesji

w sprawie statusu prawnego Zarządów i Rad  Osiedli , które miały mieć przeprowadzone wybory w

marcu, a zostały one zarządzeniem Prezydenta odwołane. 

Ad. 20

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący Komisji

Spraw Społecznych zakończył obrady komisji wspólnej.

           Protokół sporządziła:                                        Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych

           

 Wanda Bartosz                                                          Włodzimierz Bystrzycki

  Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Miejskiej

Marek Andruszkiewicz

    

           Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju

Miasta

Lucjan Szutkowski
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      LISTA OBECNOŚCI

                                             członków Komisji Spraw Społecznych
Rady Miasta Piły

na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2020 r. 
(czas trwania godz. : 12:00 - 16:35)

               

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Włodzimierz Bystrzycki - Przewodniczący

2. Kama Frąckowska-Pilarska

3. Tomasz Jopek

4. Urszula Kaczmarek

5. Teresa Kasior - Wiceprzewodnicząca

6. Ryszard Małecki

7. Gabriela Milska 

8. Emilia Piechocka

9. Zbigniew Pyziak

10. Krzysztof Zając
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 LISTA OBECNOŚCI
członków Komisji Gospodarki Miejskiej

Rady Miasta Piły
na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2020 r. 

(czas trwania godz. : 12:00 - 16:35)

Lp.

Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Marek Andruszkiewicz - Przewodniczący

2. Mieczysław Karpiński

3. Maria Kubica

4. Magdalena Pabich

5. Grzegorz Płachta

6. Kazimierz Sulima

7. Marek Toboła - Wiceprzewodniczący
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 LISTA OBECNOŚCI
członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta 

na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2020 r. 
(czas trwania godz. : 12:00 - 16:35)

Lp. Imię i nazwisko, funkcja Podpis

1 Lucjan Szutkowski - Przewodniczący

2 Zdzisława Karpińska

3 Maria Miler

4 Tomasz Słoboda 

5 Wioletta Stalęga

6 Sławomir Wegner

22


